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Bedrijven op de rode lijst  -  VLIF-steun

Uit de gedachtewisselingen in de Commissie voor Landbouw en Visserij bleek dat 
bepaalde bedrijven die in 2015 op de rode lijst stonden, nog een nieuwe vergunning 
hebben gekregen onder de voorwaarde van nieuwe investeringen in emissiearme 
stalsystemen. Op die manier konden die bedrijven potentieel hun impactscore verlagen 
tot onder de 50%. 

De bedrijven in kwestie hebben daarvoor waarschijnlijk steun van het Vlaams 
Landbouwinvesteringsfonds gekregen.

1. Hoeveel bedrijven die op de rode lijst stonden in 2015 hebben sindsdien nog VLIF-
steun ontvangen?

2. Hoeveel van de rode bedrijven die VLIF-steun hebben ontvangen, hebben ook een 
hervergunning aangevraagd? Hoeveel hebben die hervergunning ook daadwerkelijk 
gekregen? 

3. Graag een overzicht per jaar van de uitgekeerde steun per VLIF-maatregel en per 
sector (pluimvee, varkens, vleesvee, melkvee,..). 
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ANTWOORD
op vraag nr. 785 van 23 juni 2022
van CHRIS STEENWEGEN

De lijsten, cijfers en berekeningen die destijds  werden gebruikt zijn niet overgemaakt aan 
het Departement Landbouw en Visserij. Voor de vergunningverlening is immers enkel de 
impactscore die berekend is in de vergunningsaanvraag van belang. Het is dan ook niet 
mogelijk om op basis van hiervan een onderverdeling te maken in de VLIF-dossiers. 


